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Geachte fractie van D66 en overige leden van de gemeenteraad, 
 
Hierbij de antwoorden op de vragen over de terrassen van de horeca in Corona-tijd. 
 
Inleiding van de vragen door de fractie van D66: 
Op de persconferentie van 6 mei 2020 werd bekend gemaakt dat terrassen vanaf 1 juni weer 
open mogen, onder voorwaarde van anderhalve meter afstand. In deze persconferentie werd 
aangegeven dat de beperkte ruimte voor de terrassen een belemmerende factor zou kunnen 
zijn voor de ondernemers. Meer ruimte voor de terrassen zou deze belemmering wegnemen 
en de Horeca een steun in de rug geven. 
 
Vragen van de fractie van D66: 

1. Is het college bereid om (tijdelijk) extra kosteloze ontheffingen voor terrasruimte te verlenen 
zodat horecaondernemers een ruimer terras met maximaal hetzelfde aantal zitplaatsen, in 
lijn met de voorschriften van het RIVM, kunnen opstellen? 

2. Is het college bereid om hier creatief mee om te gaan en delen van de openbare ruimte, 
tijdelijk, te bestemmen tot terrasruimte? 

3. Is het college bereid om buitenbars tijdelijk toe te staan, als dat beter past binnen de 
richtlijnen van de RIVM? 

4. Wanneer er meer ruimtegebruik kan worden toegestaan is het college dan bereid dit te 
doen zonder dat er daarvoor extra kosten in rekening gebracht worden? 

5. Is het mogelijk om mengvormen tijdelijk toe te staan? Tijdelijke versoepeling binnen horeca 
categorieën zou een oplossing kunnen zijn om extra omzet te generen, net zoals nu 
gebeurt rondom afhalen en bezorgen. 

6. Is het college bereid om hierover in gesprek te gaan met horecaondernemers en 
ondernemersverenigingen om deze ontheffingen met spoed te communiceren en toe te 
kennen, zodat ze ook in effect kunnen zijn vanaf 1 juni? 

 

Algemeen antwoord: 
Het college staat in beginsel positief tegenover de uitbreiding van terrassen als gevolg van de 
anderhalve meter afstand houden. Van de horecaondernemer(s) wordt een voorstel verwacht op 
welke wijze de uitbreiding van het terras wordt ingevuld. Dit betekent dat er vanuit de gemeente 
geen regels worden opgesteld over nieuwe/uitbreiding terrassen maar dat de voorstellen van 
ondernemers integraal getoetst worden. Zodat dit in balans is met andere belangen en onze 
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inwoners zich op een veilige manier kunnen bewegen in de publieke ruimte met anderhalve meter 
afstand. 
 
Uiteraard moet dit zorgvuldig en passend bij het nieuwe ‘normaal’. In het voorstel van de 
horecaondernemer(s) moet daarom het volgende komen te staan: 
- Toelichting over de uitbreiding/inrichting van het terras (waar, wanneer, wat en hoe); 
- Toelichting hoe de afstemming is met de omgeving/omwonenden en welke afspraken hierover 

gemaakt worden (hoe is de participatie met de omgeving vorm gegeven); 
- Toelichting hoe het ‘Protocol Heropening Horeca’ opgesteld door Koninklijke Horeca Nederland 

wordt ingezet en nageleefd (crowdmanagement, handhaafbaarheid, richtlijnen van het RIVM, etc.) 
- Passend bij huidige wetgeving zoals de Drank en Horecawet en de APV (voor eventuele vragen 

kan contact worden opgenomen met de betreffende ambtenaren) 
- Wat is de invloed van de uitbreiding van het terras voor de openbare orde en veiligheid? 
- Verkeersveiligheid 
 
Het standpunt/werkwijze in deze beantwoording geldt ook voor andere verzoeken vanuit 
horecaondernemers. 
 
Antwoord per vraag: 

1. Ja, er worden voor de tijdelijke terrassen geen precariobelasting en legeskosten voor de 
vergunningsaanvraag in rekening te gebracht.   

2. Ja 
3. Horecaondernemers die buitenbars willen moeten dit opnemen in hun voorstel. Dit voorstel 

wordt integraal getoetst zoals benoemd is in de algemene beantwoording. 
4. Ja, zie antwoord 1. 
5. Horecaondernemers die mengvormen willen moeten dit opnemen in hun voorstel. Dit 

voorstel wordt integraal getoetst zoals benoemd is in de algemene beantwoording 
6. Ja, het standpunt met verwachtingen in het algemene antwoord is vorige week gedeeld 

met: 
- Regiomanager/bestuur Koninklijke Horeca Nederland regio Betuwe Oost. 
- Bestuur Stichting Centrummanagement Elst en bestuur Winkeliersvereniging Zetten. 
- Alle ondernemers met een terrasvergunning. 

 
Hoogachtend, 
 
burgemeester en wethouders, 
de gemeentesecretaris, 
 
 
 
mr. M.F.H. Knaapen 

de burgemeester,  
 
 
 
R.P. Hoytink-Roubos  
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